
 

 

Dagsorden bestyrelsesmøde 

Dato: torsdag den 22, april kl. 17.00 – 19.30 mødet afvikles via teams på følgende link: 

Klik her for at deltage i mødet 

Referent: Trine Damsgaard 

  

Mads Carlsen Forældrevalgt, formand   x 

Julie Foldager Sørensen Forældrevalgt, næstformand   x 

Caroline Sarah Lindkvist Pedersen Forældrevalgt   x 

Christoffer Lykke Andersen Forældrevalgt  x 

Marie Baastrup Forældrevalgt  x 

Anna Vibeke Godiksen Forældrevalgt   x 

Sandie Jellesen Forældrevalgt x 

Ida Marie Eugene Gregersen Elevrådsrepræsentant, Terndrup Skole A 

Maja Salomonsen Elevrådsrepræsentant, Terndrup Skole A 

Marianne Riise Medarbejderrepræsentant, Blenstrup (skole/Valhalla) x 

Lisbeth Møller Eriksen, afd. Bælum  Medarbejderrepræsentant, Bælum (skole/SFO/Kildehaven) x 

Klaus Bak Nielsen Medarbejderrepræsentant, Terndrup, Spc.kl.  x 

Mette Overgaard Medarbejderrepræsentant, Terndrup (skole/SFO) A 

Mikael Drejer 
Pædagogisk leder for afd. 1, afd. 2, afd. specialklasse og SFO/Tumleren 

i Terndrup 

x 

Trine Damsgaard Nielsen Pædagogisk leder, skolen i Blenstrup x 

Dorthe Kristine Pedersen Pædagogisk leder for afd1 og afd2 i Bælum  x 

Anja Torp Sørensen Dagtilbudsleder i Kilden Børne- og Ungeunivers x 

Søren Jørgensen Kontraktholder, Kilden Børne- og Ungeunivers x 

   

Deltagere: X = tilstede, A = afbud, U = udeblevet  

 

Mødeplan for skoleåret 2020/2021 

Dato Lokation Tidspunkt 

Torsdag d. 20. august 2020 Bælum 17.00 - 19.30 

Tirsdag d. 22. september 2020 Blenstrup 19.00 - 21.30 

Mandag d. 19. oktober 2020 Terndrup 17.00 - 19.30 

Onsdag d. 18. november 2020 Bælum 19.00 - 21.30 

Mandag d. 18. januar 2021 Blenstrup 19.00 - 21.30 

Tirsdag d. 16. februar 2021 Terndrup 17.00 - 19.30 

Onsdag d. 24. marts 2021 Bælum 19.00 - 21.30 

Torsdag d. 22. april 2021 Blenstrup  17.00 - 19.30 

Mandag d. 17. maj 2021 Terndrup 17.00 - 19.30 

Tirsdag d. 15. juni 2021 Bælum 19.0 - 21.30 

https://teams.microsoft.com/l/meetup-join/19%3ameeting_ZTE0Y2E0MWYtODRkZS00YTY3LTkzOWEtOTJiMmRlMGYxMDIw%40thread.v2/0?context=%7b%22Tid%22%3a%2251b5f31c-7636-49c6-b7bf-675c9be73ad1%22%2c%22Oid%22%3a%225730950b-4ebb-4fd3-9da3-5f7f9171234e%22%7d


 

 

1. Godkendelse af referat fra mødet den 24. april februar– vedlagt som bilag 

 

2. Godkendelse af dagsorden for mødet 22. marts 2021 

Ikke alle mailadresser er opdateret, så ikke alle har modtaget dagsorden til mødet.  

3. Orienteringspunkter 

Madordningen er stemt igennem i både Valhalla og Kildehaven. Det kan være en udfordring i så 

små institutioner at servere både formiddags- og eftermiddagsmad, som forældrene ikke betaler 

ind til. Derudover er der ikke industrikøkken i Valhalla. Anja vender tilbage med et overblik over 

hvad det koster at servere formiddagsmad, samt personale til opgaven.   

Kilden:  

I Kilden arbejder vi på et mere bredt samarbejde omkring udeskole og skolehaver med Klima Rebilds ’Vilde 

unger’ og et muligt samarbejde med UCN omkring didaktik og klasserumsledelse når man går ud.  

I forhold til den nye struktur i Kilden med en samlet udskoling i Terndrup fra næste skoleår og en Bælum og 

Blenstrup skole med 0.-6. klasse, så vil der allerede her i foråret blive sat fokus på brobygningsarbejdet fra 

0.- 9. klasse. Derfor vil der blive arrangeret tre fysiske aktiviteter for hver årgang inden sommerferien, så 

eleverne oplever at have en parallelklasse uanset hvilken klasse de går i. Ud over de fysiske aktiviteter vil 

der også blive arrangeret nogle online forløb, hvor eleverne er i kontakt med hinanden. Brobygningen er 

dels for at styrke relationerne på tværs af Kilden og dels at øge samarbejdet omkring faglig sparring for 

medarbejderne.  

 

PLC: 

 

Dagplejerne: 

Fra maj starter dagplejerne med at komme i børnehaverne i legestue igen. For at få det bedste ud 

af deres igangværende kompetenceløft er det vigtigt at de har en rum hvor de kan mødes og 

reflekterer sammen. Derudover har Lajla og Anja holdt meet møder jævnligt. 

Der er i øjeblikket ved at blive forhandlet en ny forhåndsaftale mellem FOA og Rebild kommune. 

 

Valhalla: 

Afstemningen til frokostordningen er i fuld gang og sidste dag er d. 19/4. 

Derudover er begge børnehavegrupper begyndt at være sammen indenfor jf. retningslinjerne. 

Dette giver god mening både pædagogisk og praktisk. 

I SFOén er der fast bevægelsesdag mandag og bål-dag om onsdag, og alle nyder at være ude i det 

dejlige forårsvejr. Derudover er mini SFOérne faldet godt til, og der bliver leget på tværs af alle 

klasser. 



 

SFO2. 

I klubben er alle klasser inkl. 3 kl. nu samlet, og selv om det er ved at være slut med, at gå i klub for 

6. klasserne kommer de stadig        

 

Bælum: 

Kildehavens afstemning til frokostordning er ligeledes i gang i Kildehaven.  

Der er blevet taget afsked med mini SFO´erne som er faldet godt til, og som nyder at komme op og 

være sammen med deres gamle venner. De blev sendt afsted med en fed fest med god mad og 

diskofest. 

1. maj når Ninna kommer tilbage fra mini SFOén starter den nye førskolegruppe op med 7 børn. 

 

Afd. Blenstrup Skole  

5.-6. klasse er kommet godt i gang, der var jubel både over at se hinanden igen og over det nye møblement. 

Blenstrup tager hul på endnu en forårssæson med skolehaver. Vores lille skolehave har fået en masse 

omtale, hvilket betyder at der er mange andre end os selv, som er nysgerrige på udeskole. Udover René og 

Anja vil også Kersten og Sofie være en fast del af skolehaverne. Kersten er ansat ved foreningen Bæredygtig 

Læring og var i sin tid med til at starte skolehaverne op. Sofie er lærerstuderende og er i gang med at 

specialisere sig i udeskole. Derudover vil vi fra tide til anden også få besøg af David og Kristian. De er også 

ansat ved foreningen Bæredygtig Læring og arbejder til dagligt med permakultur. Sidst men ikke mindst har 

vores lille projekt også nået UCNs radar, hvilket betyder, at der vil komme en gruppe forskere med speciale 

indenfor bl.a. kommunikation, læring, dannelse og udeskole for at observere undervisningen. Vi glæder os 

meget over den positive opmærksomhed, men mest af alt, at vi kan fortsætte succesen omkring det at 

være ude. Udeskole kan noget særligt, som vi også ser i vores praksisfaglighedsforløb. Det har en betydning 

ift. det faglige, hvor sammenhængen mellem oplevelse og handlig i uderummet - og teoretisk forståelse i 

klasseværelset fører til en hel faglig læring. Ifølge flere forskere har det også betydning for koncentrationen 

og evnen til at fastholde opmærksomhed på det lærte. De siger også, at elever der regelmæssigt iagttager, 

undersøger og arbejder i naturen, får en grundlæggende viden om natur og miljø, der bygger på deres egne 

erfaringer. 

 

0.-2. og 3-4. har også være ude, de har sammen med Søren Risborg arbejdet med forskellige emner, som 

blandt andet har betydet, at området omkring skolen og Valhalla nu er fyld med flotte farvede fuglekasser. 

For kommende skoleår håber vi på en udvidelse af vores udeskole, så også de mindste bliver en fast 

bestanddel af det.  

 

Afd. Terndrup Skole 

Minitumler opstart 

Vi har nu haft glæde af 32 dejlige børn i to uger og det er gået over alt forventning. Minitumlerne er 
ved at finde sig godt til rette i de nye omgivelser, og får skabt en masse gode relationer på kryds og 
tværs. Vi røg desværre lige ind i lidt corona, men alle er nu tilbage på pinden og klar igen. Vi har brugt 
de første par uger på at lære børnene hvordan det hele forløber sig her i tumleren, med alle de nye 
rutiner og omgivelser. Vi vil de næste uger påbegynde at implementere små opgaver i form af 
Legeøen, matematisk opmærksomhed, bevægelse og idræt samt kreative aktiviteter.  



Alt i alt en fantastisk opstart på trods af omstændighederne.  
 

Afd. Bælum Skole 
Vi har ansat to vikarer for Julie og Mathilde- Tina og Sofie. De er foreløbig ansat frem til skoleårets 

afslutning.  

 

4. Elevrådet   

5.  Forældre  

Der har været møde i skole og forældre, Kildens bestyrelse bakker fortsat op om arbejdet.   

6. Ny struktur i Kilden 
a. Ny udskoling 

i. Meget få henvendelser efter at beslutningen blev taget. Dialogmøderne har været 
gode.  

b. Brobygning i foråret for alle årgange 
i. Der lavet et overblik over, hvordan der bliver lavet brobygning på tværs af hele Kilden i 

foråret 2021. Klasserne mødes 3 gange, skiftevis på de forskellige matrikler, primært 
med socialt og fællesskabende aktiviteter.  

ii. Der foreslås at der også laves brobygning på tværs af SFO’erne. Det er tidligere afprøvet 
med stor succes.  

c. Forældremøder/forældresamarbejde 
i. Der laves forældremøder for kommende 7., 8., 9. klasserne, hvor der også dannes fælles 

forældreråd for årgangene. Det vurderes, at det ikke er presserende med 
forældremøder for 0.-5. årgang omkring forandringerne. 

d. Klassedannelser 
i. Der er sendt besked ud til forældrene på 6. årgang, hvordan klassedannelserne bliver 

lavet. 
e. Revitalisering af afd. Bælum – særlige synlige tiltag, både inde og ude. Det kunne være 

projekter som knytter sig til punktet vedr. natur ind i skolen, tilpasning af lokaler til den nye 
pædagogiske virkelighed 

i. Hvordan får vi tydeliggjort og synliggjort, at Bælum Skole fortsat er i udvikling. Gode 
idéer for kommende skoleår drøftes.  

ii. Der er aftalt fyraftensdag med det blivende personale, hvor der drømmes om den nye 
Bælum skole.  

iii. Der foreslås at personalet kommer med idéer/ønsker til hvad der kunne sættes i gang, 
med forældrehjælp allerede her i foråret.  

f. Elevrådet  
g. Ledelsesstrukturen pr. 1. august 2021 

i. Pga. ændringer af strukturen omkring ny udskoling, er det også nødvendigt at lave 
ledelsesmæssige ændringer. Det betyder at  

1. Trine Damsgaard bliver pæd. leder af Blenstrup og Bælum skoler, Søren 
Jørgensen vil prioritere at lægge en del af sin ledelsestid på de to matrikler.  

2. Dorte Kristine Pedersen bliver pæd. leder for Afd. 2 samt S-klasser i Terndrup 
3. Mikael Drejer bliver pæd. leder af 0.-6. klasse, samt Tumleren i Terndrup. 

 

7. Dagtilbud/SFO-området – næste sæson 
a. SFO 

i. Valhalla: Børnene forbliver indmeldte, Coronanedlukningen har ikke betydet at der er 
børn der er faldet fra. Det betyder, at personaleressourcerne kan fastholdes. 

ii. Terndrup: Her har der været stort frafald efter Coronanedlukningen.  
b. SFO2 

i. Valhalla: Der har været stort fremmøde af primært 6. klasser. Hvis klubben fortsat skal 
drives, kræver det, at der er tilslutning blandt de kommende 4. klasser. 



ii. Terndrup: Der ikke så mange børn, der er fokus frem mod sommerferien ift. at lave 
aftenarrangementer med henblik på at tiltrække flere børn. Der skal være 15 børn 
tilmeldt før ordningen kan køre rundt økonomisk.  

iii. Det tages op igen efter sommerferien.  
iv.  

c. Dagtilbud 
i. Valhalla og Kildehaven Der er sendt to store grupper i minisfo. Der kommer ikke så 

mange børn ind efter ferien og i snit vil der være 25 børn i Kildehaven og Valhalla.  
d. Dagplejere 

i. Alle dagplejere er fyldt op med 4 børn, enkelte med 5 børn. Kilden har generelt super 
seje dagplejere, der gør det godt, har lavt fravær og er faglig dygtige. Der er en god 
fortælling omkring dagplejen i Kilden. 

ii. Der åbnes op for legestue igen. 
iii. Der er kompetenceløft omkring sprog for dagplejerne. 

 
 

8. Ny kontrakt 
a. Velfærdsaftalen (Anja) 

i. Der arbejdes på en procesplan. 
ii. Der arbejdes på at lave en video, som sendes ud til forældre, for at få bidrag til indhold 

af processen. 
iii. Den 31. maj er der kickoff på Velfærdsaftalen, hvor ledelse og enkelte fra bestyrelsen 

deltager.  
b. Udviklende fællesskaber 
c. Kreativ, problemorienteret læring 

i. Der følger en pose penge til kompetenceudvikling. Pt. arbejder ledelsen på et 
samarbejde med Dafolo. De skal hjælpe os med at dygtiggøre os i vores læringsteams. 

ii. På næste møde medbringes den gamle kontrakt til en evaluering.   
 

9. COVID-19 
a. Genåbningsplaner 5-9 årgang  

i. Gennemgang af genåbningsplan  
 

b. Opfølgning på testapparat 
 

10. Naturen ind i skolen (TD) 
a. Udeskoler 
b. Skolehaver 
c. Klima 
d. Samarbejde med eksterne (Klyngen Rebild Øst, UCN, Vild med Rebild  
e. COVID-19 med udeskole måske særlig indsats i dette forår på en eller flere matrikler 
f. Særlige tiltag foråret 21 – ex 5. – 6. årgang 

i. Kilden er blevet kontaktet af Rebild Kommunes Vild med Rebild, som gerne vil høre 
hvilke erfaringer der er gjort ift. arbejdet med skolehaver. Vild med Rebild arbejder på 
at søge midler fra Nordeafonden ift. at kunne tilbyde opstart af 
udeskoler/skolehaver/sansehaver mm. fra dagpleje til gymnasie. Efterfølgende har det 
affødt et samarbejde med UCN, som har et hold forskere som ønsker at se på 
udeskole/skolehaver i Blenstrup.  

ii. Der er etableret et samarbejde med UCN og Marianne Hald. I foråret tilbydes et kort 
introkursus omkring udeskole/udeskole praksis og klasserumsledelse. I efteråret 
arbejdes på et muligt samarbejde (der skal søges midler). 

 

11. Skoleårets planlægning 
a. Personale  

i. Fokus på så få fag og personaleskift som muligt. Der er fagfordeling mandag den 26. 
hvor fagene fordeles for kommende skoleår.  

b. Fag 



c. Indsatser 
i. Afspejles af dagsordenen. 

d. Vejledere 
i. 2 læsevejledere i 2021 

ii. 1-2 matematikvejledere fra 2022 
 

 
12.  

 

 

13. Kommunikation – et styrket forældresamarbejde.  

i. Flyttes til næste møde og rykkes op i dagsordenen. 

 

14. Økonomi – ved en sammenlægning af udskolingen 

 

• Status marts 2021 
 

15. Personale og elever  
 
 
16. Evt.  

Mængden af information via Aula til forældre, skal overvejes. 
 

17. Kommende punkter 
Næste møde forsøges afholdt fysisk. 


